

The Road Less taken part 9 – The Benefits of Abiding

What is abiding

Abide: to remain, abide; in reference to place; to sojourn, tarry; not to depart; to continue to be present to be held, kept, continually.

John 15: 7

⁷ If you remain in me and my words remain in you, ask whatever you wish, and it will be done for you.

Remain in Me

In the Christian Walk there is a broad road, and there is a narrow road. On the road that is less taken, believers serve the God who is and not what they would wish Him to be.

Matthew 7:13-14 NIV

When we believe a distorted version of truth or of God's character and nature, this does lead to destruction.

David Guzik quote: We need to love the God who is and not the God of our imagination.

John 15: 1-6,

In this passage, what is the whole context of the asking? Who is at the center of the asking? For the Father's glory, that our life would be changed and transformed.

Calvary Road quote: "When man fell and chose to make himself, rather than God, the center of his life, the effect was not only to put man out of fellowship with God, but also out of fellowship with his fellow man."

My words remain in you:

God's word illuminates our understanding. When we know who God is, and we have a broader picture, this changes what we ask for.

Psalm 119:105 NIV

¹⁰⁵ Your word is a lamp for my feet, a light on my path.

Psalm 119:130 NIV

130 The unfolding of your words gives light; it gives understanding to the simple.

The benefit of abiding:

1 John 1:7 NIV

7 But if we walk in the light, as he is in the light, we have fellowship with one another, and the blood of Jesus, his Son, purifies us from all[a] sin.

1. Fellowship with God and fellowship with one another.
2. You get to have fellowship and get the perspective the only supreme being of the universe. The one true God.

Our posture must be one of understanding reality. He is the vine, the source of all that is good. We are only the branches.

Acts 3:19 NIV

19 Repent, then, and turn to God, so that your sins may be wiped out, that times of refreshing may come from the Lord,

God wants to refresh, clean up and fill you up. He is calling to you this morning.

FRENCH

Le Chemin Moins Fréquenté – Partie 9 : Les Bienfaits de Demeurer

Qu'est-ce que demeurer ?

Demeurer : rester, demeurer ; en référence à un lieu : séjourner, s'attarder ; ne pas partir ; continuer à être présent, être retenu, gardé continuellement.

Jean 15:7

« Si vous demeurez en moi et que mes paroles demeurent en vous, demandez ce que vous voudrez, et cela vous sera accordé. »

Demeurez en Moi

Dans la marche chrétienne, il y a une route large et une route étroite. Sur le chemin moins fréquenté, les croyants servent le Dieu tel qu'Il est, et non tel qu'ils voudraient qu'Il soit.

Matthieu 7:13-14 (NFC)

Quand nous croyons à une version déformée de la vérité ou du caractère de Dieu, cela conduit à la destruction.

Citation de David Guzik :

Nous devons aimer le Dieu qui est, et non le Dieu de notre imagination.

Jean 15:1-6

Dans ce passage, quel est le contexte global de la demande ? Qui est au centre de cette demande ? C'est pour la gloire du Père, afin que notre vie soit changée et transformée.

Citation de *Calvary Road* :

« Lorsque l'homme est tombé et a choisi de faire de lui-même, plutôt que de Dieu, le centre de sa vie, cela a non seulement rompu la communion avec Dieu, mais aussi avec son prochain. »

Mes paroles demeurent en vous :

La Parole de Dieu éclaire notre compréhension. Lorsque nous savons qui est Dieu, et que nous avons une vision plus large, cela change ce que nous demandons.

Psaume 119:105 (NFC)

« Ta parole est une lampe à mes pieds, une lumière sur mon sentier. »

Psaume 119:130 (NFC)

« La révélation de tes paroles éclaire, elle donne de l'intelligence aux simples. »

Les bienfaits de demeurer :

1 Jean 1:7 (NFC)

« Mais si nous marchons dans la lumière, comme il est lui-même dans la lumière, nous sommes en communion les uns avec les autres, et le sang de Jésus, son Fils, nous purifie de tout péché. »

Communion avec Dieu et communion avec les autres.

Vous pouvez avoir la communion et recevoir la perspective du seul être suprême de l'univers — le seul vrai Dieu.

Notre posture doit être une posture de compréhension de la réalité. Il est la vigne, la source de tout ce qui est bon. Nous ne sommes que les sarments.

Actes 3:19 (NFC)

« Repentez-vous donc et convertissez-vous, pour que vos péchés soient effacés, afin que des temps de rafraîchissement viennent de la part du Seigneur. »

Dieu veut vous rafraîchir, vous purifier et vous remplir. Il vous appelle ce matin.

